
ZOSS - Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja  
  
Datum: 31.5.2004 
Štev.: 23/03-04 
  
ZAPISNIK z 2. posveta D-K 
  
Prisotni: Demšar, Indest, Karčovnik, Šarman, Jarc, Kolenc, Zupančič, Kralj, Ficko in preds. ZOSS 

Jana Prešern. 
Opravičeno odsotni: Lečnik in Hrga. 
  
Ad.1/ Predsednik komisije za SKS pozdravi vse prisotne, obenem pa se tudi zahvali za uporabo sejne 
sobe v KS Braslovče g.Sedovšku. 
         Predlagana je bila delna sprememba dnevnega reda /med prvo in drugo točko se vnese točka - 
tekoča problematika/ 
Ad.2/ Glede vpisa kontrolorja na gratis tekmah se je razvila dolga debata večine prisotnih. Na koncu 
smo se poenotili s kompromisno odločitvijo. 
           Kontrolor opravlja gratis kontrole na nižjih ligah, torej pri sodnikih , kjer se le-ti izobražujejo in 
kontrolor jih tudi iz celotnega protokola in  
           pregleda listin na začetku tekme preverja, če to vse delajo v skladu z dogovorjenim, zato 
smatramo, da v bodoče ostanejo naloge sodnikov  
           takšne kot doslej, le kontrolor naj se pod "pripombe" vpiše in pripiše - gratis kontrola. 
         - V naslednji sezoni naj se gratis kontrole, tako D-K,kot sodnikov-kontrolorjev, uvrstijo v 
razpored tekem že na začetku razporedov, da pozneje    
           ne bo prihajalo do problemov. Vsak kontrolor pa bo dobil tudi uradno delegacijo. 
         - Predsednica ZOSS-a nas je obvestila, da 20 procentov tekem v 1.DOL v naslednji sezoni več 
ne bo pokritih z D-K zaradi zmanjšanja stroškov. 
         - Vsaka odpoved D-K in sodnikov kontrolorjev se bo v bodoče zapisovala. 
         - Po 1.6.2004, ko poteče rok, bo komisija za SKS sprejela predlog o uvrstitvi novih D-K na 
seznam za novo sezono. 
         - Predlagamo, da v kolikor moramo na licenčnem seminarju pisati test iz mednarodnega 
zapisnika, da ga D-K več ne pišemo med sezono. 
         - Odpovedi in predelegacije v 2. in 3. DOL naj bi v bodoče opravljal sekretar ZOSS g. Perčič, 
ker ima skupaj z g. Mačkom najlepši pregled  
           nad prestavitvami tekem, zamenjavo sodnikov ipd. 
         - Komisija za SKS predlaga predsedstvu ZOSS naslednje možne delegate CEV-a iz naših vrst: 
1.Lečnik Jožef, 2.Demšar Ivan, 3.Šarman Janko 
           in 4.Hrga Branko. Na tej listi so tudi nekateri drugi delegati, ki pa ne plačujejo članarine. Zakaj 
za ene velja , za druge pa ne? 
  
Ad.3/ V zvezi s tajnim ocenjevanjem je predsednik komisije prisotne seznanil s sklepom predsedstva 
ZOSSa, da je na zadnji seji že bil sprejet  
           sklep, da zaradi, po njihovem mnenju, premalo utemeljenih razlogov o tajnem ocenjevanju, v 
novi sezoni, le-to ostane tako, kot doslej - 
           javno! Predsednico ZOSS-a smo ponovno prepričevali o nujnosti in opravičenosti, vendar je 
vztrajala pri sklepu predsedstva in rekla, da  
           zaenkrat še ostane po starem, ne trdi pa, da ni nemogoče uspeti v naslednjih sezonah.  
  
           V naslednji sezoni predlaga, da komisija za delegiranje in za SKS opravljata delegacije v širšem 
sestavu na sedežu OZS in ne več tako kot  
           doslej - posamezniki doma.Člani komisij se s tem predlogom niso strinjali /predaleč, nočne 
vožnje ipd./, zato je takoj za tem rekla, da ima pa  
           še en predlog in sicer, da bi vsa delegiranja /za sodnike in D-K/ v bodoče opravljal Jure Jeraj, s 
katerim se je že dogovarjala, ki je popolnoma  



           nevtralen, saj ne bo več, ne sodnik niti D-K. Vid Zupančič je izrazil negodovanje nad tako hitro 
sprejetim sklepom predsedstva, saj imamo še  
           do nove sezone štiri mesece časa, pa tudi oni nas s proti argumenti niso v ničemer pripričali. 
           Komisija za SKS bo še seveda dalje ostala, saj bo delovala tako kot doslej. 
  
           Čeprav so nekateri prisotni podvomili v prej omenjeno resnično nevtralnost, se predsednik 
komisije za SKS strinja s predlogom. 
           Po daljši razpravi o ukinitvi odbitka na seštevek točk, smo na koncu sklenili, da odbitki na 
težavnost tekme ostanejo še naprej. Predsedstvo  
           ZOSS pa se v celoti zavzema zato, da v bodoče D-K  sodnikom vpisujejo vse opažene napake 
in ne tako, kot doslej - ena do dve, največ tri               napake.Tudi v bodoče niso priporočljivi stalni 
sodniški pari. 
           D-K sme vpisati in upoštevati pri oceni sodnika samo tisto napako, ki mu je bila v pogovoru po 
tekmi povedana. 
  
Ad.4/ Predsednik predstavi analizo dela D-K in sojenja, katera je bila s strani predsedstva ZOSS in 
komisije za izobraževanje ter napredek ocenjena  
           kot dobra. Pripombe sta imela le dva D-K, ki se nista strinjala: eden z zadostnim številom 
delegiranih kontrol in eden odvzetim oz.dodanim             točkam pri ocenah sodnikov v posameznih 
poglavjih. 
           Stanko Indest predlaga, da naj bi v bodoče opravljali mesto delegata na pokalnih in finalnih 
tekmah tisti starejši D-K, ki že veliko let delajo  
           na področju odbojke in si to tudi zaslužijo. 
  
Ad.5/ Emil Kolenc predlaga komisiji za izobraževanje in napredek v razmislek zanj neprimeren 
postopek pri menjavah igralcev in kaznih. Zdaj mora  
           zapisnikar držati eno roko v zraku ko zapisuje menjavo in ko to opravi, še dvigne drugo. Bolje 
in lažje za zapisnikarja bi bilo, če z dvignjeno  
           roko obvesti sodnike in vse ostale, da je menjava možna, spusti roko in zapisal v zapisnik, šele 
nato pa dvignil obe roki  in sodniku s sporočil,da je zapisano in da se tekma lahko nadaljuje. 
         - Nekateri sodniki so preveč dobesedno vzeli obvestilo, da naj pogosteje hodijo k zapisnikarju in 
kontrolirajo. Za kazni, vpisovanje opozoril   
           opominov ter ostalih kazni in menjav igralcev - da, ne pa za vsako malenkost. 
         - Uradni semafor je ročni semafor na zapisnikarski mizi, zato prosimo, da se klube obvesti o 
nabavi takšnih semaforov, kjer na obeh straneh  
           piše enak rezultat. 
         - Predsednica ZOSS-a se zahvaljuje D-K, ki so opravili več, nekateri celo enkrat več 
gratis kontrol, kot je bilo potrebno. Povedala je tudi, da bi  
           se naj v bodoče izplačevali sodniški stroški do petega v mesecu. 
         - Pavel Jarc pravi, da iz posameznih tekem nikoli nimamo povratnih informacij, kaj in kako se je 
ukrepalo proti ekipam, katere so bile zapisane  
           v protokol. 
         - Na koncu je Tone Ficko prisotnim še predstavil osem posebnih primerov iz "case booka". 
  
  
           Posvet končan ob 15,30 uri. 
  
  

                                                                                                                
                                Predsednik komisije za SKS: 
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